
Farm Information

The Anselmito Estate, founded in 1920 in the Jaramillo region of Boquete, is one 
of the most renowned coffee producers in Panama. At altitudes between 1,200 
and 1,700 metres, high-quality Arabica coffee thrives here under ideal conditions: 
volcanic soils, a cool climate and cloud forests. The plantation combines tradition 
and modernity to ensure excellent quality and sustainable cultivation. Nestled in 
the spectacular landscape of the Boquete region with volcanoes and waterfalls, 
the estate invites visitors to experience the cultivation and processing up close 
on coffee tours and to enjoy the natural beauty of the surroundings.
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Coffees

Country:	 	 Panama

Region:		  Jaramillo, Boquete

Farm:		  Anselmito Estate

Farm Size: 	 	 32 ha.

Altitude:		  1.200 - 1.400

Harvest: 		  October - May

PANAMA
Anselmito Estate

Varieties:	 Geisha, Caturra, Catuaí	
	 Typica

Processing:	 Washed	

Grade: 	 SHB

Floral Berries Nuts

Citric Lively Velvety



Farm Information

 
Das Anselmito Estate, gegründet 1920 in der Jaramillo-Region von Boquete, 
gehört zu den renommiertesten Kaffeeproduzenten Panamas. Auf Höhen zwis-
chen 1.200 und 1.700 Metern gedeiht hier hochwertiger Arabica-Kaffee unter 
idealen Bedingungen: vulkanischen Böden, kühlem Klima und Nebelwäldern. Die 
Plantage vereint Tradition und Moderne, um exzellente Qualität und nachhal-
tigen Anbau zu gewährleisten. Eingebettet in die spektakuläre Landschaft der 
Boquete-Region mit Vulkanen und Wasserfällen, lädt das Estate Besucher ein, 
bei Kaffeetouren den Anbau und die Verarbeitung hautnah zu erleben und die 
natürliche Schönheit der Umgebung zu genießen.
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Kaffees

Land:	 	 Panama

Region:		  Jaramillo, Boquete

Farm:		  Anselmito Estate

Farmgröße: 	 	 32 ha.

Anbauhöhe:		  1.200 - 1.400 masl. 

Ernte: 		  Oktober - Mai

PANAMA
Anselmito Estate

Varietäten:	 Geisha, Caturra, Catuaí	
	 Typica

Aufbereitung:	 Washed	

Grade: 	 SHB

Floral Beeren Nüsse

Zitrisch Lebendig Samtig


